

Title (en)
Endless-chain sheet feeder

Title (de)
Kettenkreis-Bogenauslage

Title (fr)
Dispositif de sortie de feuilles à chaîne sans fin

Publication
EP 1129849 A2 20010905 (DE)

Application
EP 01102438 A 20010203

Priority
DE 10010206 A 20000302

Abstract (en)

The printer (2) has a printer cylinder (3) possessing an odd number of printing surfaces (4.1,4.2,4.3) and gripper systems (5.1,5.2,5.3). The printing forme cylinder (9) has a number of printing surfaces reduced by one and a corresponding number of active surfaces (8.1,8.2). The circular chain sheet delivery (1) has an odd number of delivery grippers (16) spaced apart by an amount equal to or greater than the peripheral length of an active surface (9.1,9.2) belonging to the printing forme cylinder. The delivery grippers have controls (21,22)

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Kettenkreis-Bogenauslage einer Druckmaschine. Aufgabe der Erfindung ist die Schaffung einer Bogenauslage mit einer verlängerten Trockenstrecke ohne Verlängerung der Gesamtmaschine. Erfindungsgemäß wird die Aufgabe dadurch gelöst, dass nur jedem zweiten Greifersystem des Druckzylinders ein Bogen zugeführt und nur von jedem zweiten Greifersystem ein Bogen abgenommen und der Kettenkreis-Bogenauslage zugeführt wird, dadurch gekennzeichnet, dass die Kettenkreis-Bogenauslage (1) eine ungerade Anzahl von Auslagegreifern (16), deren Abstand zueinander gleich oder größer der Umfangslänge einer Wirkfläche (9.1 oder 9.2) des Druckformzylinders (9) ist, und einen Zweifachbogenumlauf ermöglichende Steuerelemente (21; 22) für die Auslagegreifer (16) aufweist. <IMAGE>

IPC 1-7

B41F 21/08; B41F 23/04; B65H 29/04

IPC 8 full level

B41F 23/04 (2006.01); **B65H 29/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

B41F 23/0443 (2013.01); **B65H 29/041** (2013.01); **B65H 2301/517** (2013.01); **B65H 2801/21** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE TR

DOCDB simple family (publication)

EP 1129849 A2 20010905; EP 1129849 A3 20040107; EP 1129849 B1 20070307; AT E355970 T1 20070315; DE 10010206 A1 20010906;
DE 50112142 D1 20070419

DOCDB simple family (application)

EP 01102438 A 20010203; AT 01102438 T 20010203; DE 10010206 A 20000302; DE 50112142 T 20010203